



处理个人信息的单独同意授权书

Separate Consent Template for Processing Personal Information

本单独同意授权书是您与诺基亚通信（上海）股份有限公司及其关联实体（如适用，请见下述关联实体名单 <https://www.nokia.com/privacy/notices/affiliates/>）（简称“我们”）就个人信息处理事宜出具的单独同意书，为了维护您的权益，请在确认本单独同意本授权书之前，仔细阅读本授权书各项条款内容，并在您确认充分了解其内容后决定是否同意本授权书。

This Separate Consent is an agreement to be made between you and Nokia Solution Shanghai Co., Ltd., and its affiliates (if applicable, <https://www.nokia.com/privacy/notices/affiliates/>). In order to protect your rights and interests, please read the contents of this separate consent carefully and accept it after you've reviewed and fully understood it.

1. 处理个人信息的类别、目的及必要性、处理方式 **Category, Purpose, Necessity and Method of Processing Personal Information**

处理您的个人信息的类别 Your personal information category to be made processed	姓名、手机号码、个人邮箱、工作邮箱、工作电话、公司名称、Cookie 信息、账号、账号密码、用户名、地址 Name, phone number, personal email, work email, work phone, company name, cookie information, account, account password, username, delivery address
处理您的个人信息的目的及必要性 Purpose and necessity of processing your personal information	向客户提供产品和服务，提供客户服务并为此目的与客户和供应商进行沟通。在此过程中需处理你前述个人信息类别以保证沟通。 Provide products and services to customers, offer customer service and communicate with customers and suppliers for this purpose. In this process, we need to process the aforementioned categories of personal information to ensure communication.
以何种方式处理您的个人信息 The method to be used for processing your personal information public	设立并管理您在诺基亚注册的账户，管理有关产品、项目和服务的沟通；提供并改善客户服务；回应疑问、处理投诉和不满； Set up and manage your registered account with Nokia, and manage communication related to products, projects and services; Provide and improve customer service; Respond to questions, handle complaints and dissatisfaction;

2. 存储 Storage



存储地点：本次获取和处理的您的个人信息将存储于中华人民共和国境内，如需要向境外传输的，我们将会遵循相关规定并重新获得您的单独同意。

Storage Location: The personal information acquired and processed this time will be stored within the territory of the People's Republic of China, and if it needs to be transferred outside the territory of the People's Republic of China, we will comply with the relevant laws and regulations and obtain your separate consent again for transferring abroad.

存储期限：我们将根据《中华人民共和国档案法》以及《企业文件材料归档范围和档案保管期限规定》等法律法规，在实现本单独同意授权书中所述目的所需的期限内保留您的个人数据存储和使用，并在实现法律规定的保管义务及提前实现本授权书的使用目的后予以删除。在您所在公司服务协议终止或提前解除之日起，因技术上删除存在困难以及我们履行其他法律义务等原因，您的账号将会关闭，您的个人信息将不会被用于除保存之外的其它处理活动。

Storage Period: We will store and process your personal information within the necessary period that meets the purposes agreed upon under this Separate Consent and also comply with the requirements in accordance with the Archives Law of the People's Republic of China and the Provisions on the Scope of Filing of Corporate Documents and Materials and the Retention Period of Archives and other applicable laws and regulations and we will delete your personal information after fulfilling the foregoing legal obligations and realizing the purposes of the Separate Consent. Upon termination or early termination of the service agreement with your company, due to technical difficulties in deletion and our fulfillment of other legal obligations, etc your account will be closed and your personal information will not be used for any processing activities other than storage.

3. 您的权利 Your Rights

除法律另有规定外，您有权查阅、复制您的个人信息，对信息处理享有知情权、决定权，有权限制或者拒绝他人对您的个人信息进行处理。

Unless otherwise provided by law, you have the right to access and copy your personal information, the right to be informed of and decide on the processing of information, and the right to restrict or refuse the processing of your personal information by others.

若您发现您的个人信息不准确或者不完整时，有权请求更正、补充。我们对您的个人信息予以核实，并及时更正、补充。

If you find that your personal information is inaccurate or incomplete, you have the right to request that it be corrected or supplemented. We will verify your personal information and correct or supplement it in a timely manner.

根据《中华人民共和国个人信息保护法》等现行法律法规及相关政策规定，基于个人同意处理个人信息的，在信息保存期内个人有权撤回。您可以联系【support.nsb@nokia-sbell.com】申请撤回该单独同意授权书。若您选择予以撤回，我们将根据法律规定相应处理您的个人信息（例如删除等）。

According to the Personal Information Protection Law of the People's Republic of China and other applicable rules and regulations, if personal information is processed based on the consent of the individual, the individual has the right to withdraw it during the information retention period. You can apply to 【support.nsb@nokia-sbell.com】 for the withdrawal of this Separate Consent for Processing Personal Information. If you choose to withdraw your separate consent, we will take the corresponding actions (e.g. deleting your personal information) pursuant to the laws.

4. 风险提示 Risk Alert

我们承诺对您的个人信息严格保密，并按照国家法律法规，采用保护个人信息安全的措施，访问人限制，数据加密，密码策略，网络访问控制，访问日志记录，处理、利用和传输权力受到限制。本次拟议处理的信息为您的个人信息，个人信息一旦被非法使用，可能导致对个人权益的影响，如人



格尊严受到侵害或者人身、财产安全受到危害等，可以联系上述邮箱以获得对个人权益可能影响的更多信息。

We are committed to keeping your aforementioned personal information strictly confidential and adopting measures to protect the security of your personal information in accordance with the laws and regulations, access restrictions, data encryption, password policies, network access control, access logging, processing, utilization, and transmission rights are restricted. It is the personal information being proposed to be processed and please be noted that if personal information be illegally used, it may lead to the adverse impact on rights and interests such as the infringement of human dignity or the jeopardization of personal and property safety, and please inquire to the contact email for more information of possible impacts on individuals' rights and interests.

5. 其他事项 Others

通过点击“同意”选框或签署本单独同意授权书，本人声明，本人已知悉本单独同意书所有内容以及由此产生的法律效力，自愿且明确作出本单独同意，本单独同意是本人真实的意思表示。

By clicking on the agreeing button or signing on it, I hereby confirm that I've been fully aware of all the contents of this Separate Consent and its legal effects and I voluntarily and expressly give my separate consent and the above statement is the presentation of my true intentions.